
Dobrý den, 
Na základě zákona o poskytnutí informací bych rád od vás dostal informaci o tom, jaká opatření byla 
přijata na obou našich jaderných elektrárnách vzhledem k události která letos v červnu postihla Jižní 
Čechy. Jestli se nemílím, obě elektrárny byly stavěny dle tehdy platných ČSN kde se s výskytem 
tornáda na našem území nepočítalo. Proto nechci ani domýšlet coby se stalo, kdyby se tornádo 
prohnalo přes jednu z těchto elektráren.  
 
A jen okrajově, nevšiml jsem si, že by někdo dostal nobelovku za neutralizaci jaderného odpadu. Tak 
nechápu, jak někteří naši politici tvrdí, že jádro je čistá energie. Měli by jste pana Babiše tedy poučit, 
že jaderný odpad je ekologická zátěž, kterou necháváme našim příštím generacím, ať  si sním poradí. 
 
Děkuji za info 
Lochman Vladimír    

 


